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Ingen PCB i luften hos jer 

Det er netop blevet målt, om der er PCB i luften. Det er der ikke. Derfor er der ingen grund til bekymring 

eller til at gøre yderligere.  

 

Tekst: byggeteknisk konsulent Astrid Marie Hall 

 

Vi har tidligere skrevet, at vi ville måle for PCB i Bispeparken. Vi ville være sikre på, at ingen i fsb er udsat 

for PCB i luften over Sundhedsstyrelsens aktionsværdier. Derfor har vi målt. Vi har fået resultatet af 

målingerne, og der er ikke problemer med PCB i luften. Vi har ikke målt i alle boliger, men valgte en række 

boliger ud fra placering og størrelse.  

 

Der er blevet målt værdien I.D. PCB i luften. Det betyder, at der er så lidt, at det ikke kan 

måles.  Sundhedsstyrelsen anbefaler at man først tager aktion over 300 ng/m3. 

 

Der kan stadig være miljøskadelige stoffer i nogle byggematerialer, så husk at spørge på ejendomskontoret, 

før du sætter din lejlighed i stand. 

 


